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Protokół Nr XIV /2011 

z sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 28 września 2011 r. w siedzibie Urzędu Miasta Gminy Stryków. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 

przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 

sołtysi wg listy obecności, 

goście zaproszeni, 

osoby zaproszone wg listy obecności. 

 

 

 Ad. 1. Otwarcie obrad XIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 

prawomocności obrad. 

Otwarcia sesji o godz. 11.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 

Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu 

rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 

decyzji.  

Na sali obrad brak radnego Teodora Kołodziejczyka . 

 

 Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z 

wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 

RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad proponowany przez przewodniczącego Rady Miejskiej w Strykowie : 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 16 

sierpnia 2011 r. 

6. Zatwierdzenie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 

sierpnia 2011 r. 
7.  Informacja Burmistrza Miasta Głowna na temat możliwości świadczenia usług 

podstawowej opieki zdrowotnej dla mieszkańców Gminy Stryków przez NZOZ 

REMEDIUM. 

8. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

9. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. pozyskanych zewnętrznych środków 

finansowych na realizację inwestycji w Gminie Stryków w roku 2011.  

10. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta-Gminy Stryków na rok 2011 r.;  

b) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym 

najemcą lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Stryków; 
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c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków; 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w 

Przedszkolu Samorządowym w Strykowie, 

e) uchwalenia regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych „MOJE 

BOISKO ORLIK 2012” w Strykowie. 

 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Burmistrz M-G Stryków Andrzej Jankowski wnioskował o wprowadzenie do porządku 

obrad XIV sesji następujących projektów uchwał w sprawie : 

 poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i stawki procentowej 

wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków na lata 2011-

2025, 

 przejęcia przez Gminę Stryków zadania Powiatu Zgierskiego pn. ,,Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 5112 E- ul. Szkolna w m. Bratoszewice , gm. Stryków ˮ, 

 zawarcia porozumienia z Powiatem zgierskim dotyczącego przejęcia przez Gminę 

Stryków zadania Powiatu Zgierskiego pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej Nr 5112 E- 

ul. Szkolna w m. Bratoszewice , gm. Stryków ˮ. 

Innych uwag do porządku obrad nie zgłoszono. 

Głosowanie wniosku Burmistrza: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i  głosów 

wstrzymujących się 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poinformował, że wnioskowane projekty 

uchwał zostały wprowadzone do porządku obrad XIV sesji w pkt 11   g) , h) , i)  z tym, że 

projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy 

Stryków na lata 2011-2025 wprowadzony zostaje w pkt 11 a), po nim kolejno pozostałe 

uchwały z proponowanego przez przewodniczącego porządku obrad. 

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Zatwierdzenie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 16 

sierpnia 2011 r. 

6. Zatwierdzenie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29 

sierpnia 2011 r. 
7.  Informacja Burmistrza Miasta Głowna na temat możliwości świadczenia usług 

podstawowej opieki zdrowotnej dla mieszkańców Gminy Stryków przez NZOZ 

REMEDIUM. 

8. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami. 

9. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. pozyskanych zewnętrznych środków 

finansowych na realizację inwestycji w Gminie Stryków w roku 2011.  
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10. Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji 

RM z działalności w okresie między sesjami. 

11. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków na lata 2011-

2025, 

b) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta-Gminy Stryków na rok 2011 r.;  

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Stryków; 

d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w 

Przedszkolu Samorządowym w Strykowie, 

f) uchwalenia regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych „MOJE 

BOISKO ORLIK 2012” w Strykowie, 

g) poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i stawki procentowej 

wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

h) przejęcia przez Gminę Stryków zadania Powiatu Zgierskiego pn. ,,Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 5112 E- ul. Szkolna w m. Bratoszewice , gm. Stryków ˮ, 

i) zawarcia porozumienia z Powiatem zgierskim dotyczącego przejęcia przez 

Gminę Stryków zadania Powiatu Zgierskiego pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej 

Nr 5112 E- ul. Szkolna w m. Bratoszewice , gm. Stryków ˮ . 

 

12. Interpelacje i zapytania. 

13. Wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 14 głosów za bez głosów przeciwnych i 

wstrzymujących się  

 

Ad. 4.  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków na 

XIV  sesji R M w Strykowie. 

Komisja Uchwał i Wniosków została powołana w następującym składzie: 

1. Radny Andrzej Pożarlik 

2. Radny Czesław Polit 

3. Radny Sławomir Źródło 

Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie:  

13  głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

Sekretarz obrad zgłosił, że radny Bogdan Walczak nie brał udziału w głosowaniu. 

 

Ad. 5 Zatwierdzenie protokołu z XII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 16 sierpnia 2011 r. 

 

Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 
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Uwag  do protokołu z XII sesji podczas obrad XIV sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XII sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

14 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

 

 

Ad. 6 Zatwierdzenie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w 

dniu 29 sierpnia 2011 r. 

 
Przewodniczący rady poinformował, że wpisów do protokołu nie złożono, zapytał czy są 

uwagi do treści protokołu? 

Uwag  do protokołu z XIII  sesji podczas obrad XIV sesji nie złożono. 

 

Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie: 

 

 

14 głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0  głosów wstrzymujących się 

 
Ad. 7  Informacja Burmistrza Miasta Głowna na temat możliwości świadczenia 

usług podstawowej opieki zdrowotnej dla mieszkańców Gminy Stryków przez NZOZ 

REMEDIUM. 

Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Burmistrza m. Głowno Pana  Grzegorza 

Janeczka. 

Pan Grzegorz Janeczek Burmistrz Miasta Głowna mówił o funkcjonowaniu Miejskiej 

Spółki Centrum Medyczne Remedium spółki z o.o., która obejmuje swoim działaniem miasto 

Głowno, Gminę Głowno i Gminę Stryków. Od 6 września decyzją Burmistrza została 

zmieniona rada nadzorcza Spółki, prezesem został Pan Piotr Paczkowski. Burmistrz 

poinformował, że Miasto Głowno otrzymało dotację z Ministerstwa Zdrowia  w wysokości 22 

mln. zł. Jest to wynik przystąpienia do planu B, który polegał na wsparciu samorządów, które 

zdecydowały się na przekształcenie SP ZOZ w spółkę prawa handlowego, wkrótce będzie 

umowa do podpisania. Warunkiem jest prowadzenie Spółki przez 5 lat przy 100% 

właścicielstwie. Działania Spółki będą miały na celu sprostać tym warunkom, czyli 

świadczenie opieki zdrowotnej, uzyskanie kontraktu, bo jesteśmy w dość późnym okresie. 

Nowy Prezes robi wszystko, aby kontrakt uzyskać. Burmistrz Janeczek powiedział, że nie ma 

żadnych przeciwwskazań, aby Spółka Remedium nie funkcjonowała na terenie Gminy 

Stryków. Spółka ma założone minimum: przychodnie mają funkcjonować, uzyskać jak 

najlepszy kontrakt, dotacje wykorzystać dobrze, aby nie trzeba było jej zwracać.  

Przewodniczący Rady Paweł Kasica zapytał, czy Spółka Remedium będzie funkcjonowała 

we wszystkich czterech ośrodkach zdrowia na terenie Gm. Stryków: w Dobrej, w 

Bratoszewicach, w Niesułkowie i oczywiście w Strykowie.  

Burmistrz Pan  Grzegorz Janeczek odpowiedział, że zależy mu, aby spółka funkcjonowała 

w takim samym zakresie, jak do tej pory. Kwestią dyskusji i pewnych ustaleń jest 

partycypacja w kosztach utrzymania Spółki, bo miasto Głowno wspiera funkcjonowanie 

służby zdrowia pieniędzmi budżetowymi. O ewentualnym wsparciu i innych szczegółach 

można podyskutować. Patrząc na całość funkcjonowania w Gminie Stryków, zależy nam, aby 

spółka funkcjonowała we wszystkich ośrodkach zdrowia.  
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Radny Andrzej Pożarlik odniósł się do partycypacji w kosztach utrzymania Spółki i pytał, 

czy miasto zwolniło Spółkę z płacenia czynszu dzierżawy.  

Burmistrz m. Głowno odpowiedział, że jest to jeden z elementów Planu B, formalnie Spółka 

nie została zwolniona, budynek jest własnością miasta Głowna, remonty są wykonywane za 

pieniądze miejskie, miasto wsparło finansowo Spółkę.  

Radny Czesław Polit przypomniał, że umowa na dzierżawę budynków w Gminie Stryków 

kończy się 31.12.2011 r. czy inny kontrakt będzie, jaki będzie, czy Miasto Głowno chce naszą 

Gminę skusić, abyśmy byli zainteresowani, czy opieka będzie lepsza, czy na tym samym 

poziomie.  

Burmistrz Pan Grzegorz Janeczek mówił, że wszystkim nam chodzi o zapewnienie opieki 

zdrowotnej mieszkańców, Gmina Stryków ma prawo wyboru. Długi Miasta Głowna związane 

z  poręczaniem kredytów SPZOZ, to były tylko nasze długi, żadnej innej gminy, mieliśmy 24 

miliony długu za to, że SP ZOZ działał dla trzech gmin, do partycypacji nie było nikogo. To 

są pieniądze miasta Głowna, tak było wiele lat, nie było większego wsparcia. Chcemy, aby w 

Głownie i w Strykowie służba zdrowia działała lepiej. Jest kwestią porozumienia się, miasto 

Głowno może wesprzeć swoją Spółkę kapitałowo, bo jest jej właścicielem, Gmina Stryków 

nie bardzo, ale są porozumienia międzygminne o wsparciu samorządu. Być może taką ofertę 

Stryków otrzyma.  

Pan Piotr Paczkowski Prezes Spółki Remedium mówił, że celem spółki jest zapewnienie 

opieki zdrowotnej w tym samym zakresie i w jakości jakiej było dotychczas. Celem jest 

zracjonalizować wydatki, doinwestować firmę, czyli obydwa ośrodki. Potrzebujemy pewnych 

zakupów, środki będą wydane także na służbę zdrowia w Strykowie. My nie wydajemy 

żadnych wirtualnych pieniędzy, musimy wydać pewne środki na kontraktowanie.  Będziemy 

dążyć, aby Spółka się bilansowała, celem nie jest zarabianie pieniędzy, ale nie chcemy 

również zadłużenia. Jeżeli razem będziemy współpracować to się na pewno uda i osiągniemy 

wspólny cel. Następnie Pan Prezes przedstawił informację czym zajmował się wcześniej w 

swojej pracy zawodowej.  

Radny Łukasz Orłowski zapytał co będzie w przypadku podpisania umowy z Remedium, a 

Spółka nie uzyska kontraktu.  

Pan Piotr Paczkowski odpowiedział, że kontrakt będzie, jednak każde kontraktowanie to 

pewne ryzyko. Nie widzę możliwości, aby NFZ nie zakontraktował świadczenia usług 

zdrowotnych- powiedział Prezes Remedium. Będzie spotkanie z dyrektorem NFZ w tej 

sprawie.   

Radna Marzena Skwarko mówiła o dużych kolejkach do specjalistów i do lekarza 

internisty, który jest jeden w Strykowie dla osób dorosłych. Sporo osób odchodzi z 

przychodni. 

Pan Piotr Paczkowski poinformował, że pani doktor Walak odeszła na emeryturę, ale 

podjęto wspólnie decyzje po konsultacjach, że wróci do pracy na ½ etatu. Nie wiem jak się 

rozkłada statystyka wizyt, ale to bywa różnie, to nie jest w sposób ciągły. Wszędzie poza tym 

funkcjonuje zasada ekonomiczna, trzeba na razie poczekać, nie możemy zatrudnić dwóch 

lekarzy, chyba, że państwo podejmą decyzję. Działamy w pewnych ramach ekonomicznych, 

nie mogę zatrudnić czterech lekarzy, jest ustalony budżet i nikt z zewnątrz pieniędzy nie 

dostarczy. Mam propozycję, nie wymagajmy, a wypracujmy wspólne stanowisko – mówił 

Prezes.   

Burmistrz Pan Grzegorz  Janeczek mówił, że  działania Spółki w stu procentach tego nie 

rozwiążą, będziemy dążyli, aby opieka zdrowotna była lepsza, ale żeby była lepsza potrzebne 

są pieniądze. Nasza Spółka funkcjonuje od roku, oprócz pieniędzy z NFZ, w kosztach 

partycypuje miasto Głowno, nie robimy niczego kosztem Strykowa, aby było lepiej w 

Głownie. Sytuacja taka sama jest w obu ośrodkach. Pacjent ma prawo wyboru, gdzie chce się 

leczyć. Gdybym był zadowolony z funkcjonowania Spółki to nie robiłbym zmian. Nie po to 
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zatrudniam doradców, aby wydać pieniądze, ale po to, aby mieć efekty w przyszłości. 

Naszym zadaniem jest zapewnienie ekonomicznego funkcjonowania Spółki i zapewnienie 

dobrej opieki zdrowotnej dla mieszkańców.  

Radny Witold Śliwkiewicz pytał co się stało w Głownie w Remedium, że została zmieniona 

rada nadzorcza i zarząd, ile przeznaczono na wynagrodzenia dla pracowników, dla rady 

nadzorczej i prezesów, a ile procent na opiekę, ile udziałów będziemy mieli w procentach. 

Radny mówił , że ma zastrzeżenia czy Spółka będzie funkcjonować w ośrodkach wiejskich, 

gdy te będą nierentowne i pytał czy będą wtedy utrzymywane. 

Burmistrz Miasta Głowna mówił: jeżeli się pan interesował sytuacją SP ZOZ w Głownie, to 

tak naprawdę nigdy nie wiadomo było co przynosi straty, a co nie. Szpital był tym większym 

dłużnikiem. Ja nie chcę od państwa wykupywania udziałów, ponieważ warunkiem podpisania 

umowy z Ministerstwem Zdrowia jest to, że miasto Głowno musi mieć sto procent udziałów. 

Ale żeby nie oddawać przyznanej dotacji muszę mieć dobrze działającą Spółkę, a Gmina 

Stryków zrobi co będzie chciała, ale miasto Głowno – Remedium chce nadal tu działać. Po 

zatrudnieniu doradców chcę, aby Spółka działała dobrze i mogła się rozwijać. Naszą rolą 

winno być to, aby wspólnym udziałem zapewnić opiekę w jak najlepszej formie. Spółka 

będzie działać, będzie miała kontrakt, mieszkańcy będą mieć zapewnioną opiekę.  

Radny Karol Lenart zapytał co się stanie, gdy w środku roku okaże się, że przychodnie 

terenowe na terenie Gm. Stryków nie będą przynosić spodziewanych efektów, czy rachunek 

ekonomiczny będzie na tyle odważny, że trzeba je będzie zamknąć.  

Burmistrz Pan Grzegorz Janeczek odpowiedział: chcemy działać w opiece lekarskiej 

wszędzie  tak samo, my mamy zamiar dofinansować Spółkę, a Stryków może dofinansować 

to co jest na terenie swojej gminy, np. partycypować w kosztach utrzymania lokali, spojrzeć 

życzliwie. My bierzemy w całość funkcjonowanie Spółki. Jeżeli Gm. Stryków ma inny 

pomysł, to się nie obrażę. 

Radny Czesław Polit powiedział, że zabiegaliśmy o pewne dane, czy rentowne są nasze 

przychodnie, wiemy, że przychodnia w Strykowie wychodzi na plus, a ośrodki w terenie 

mniej więcej na zero. Przypomniał, że Gmina Stryków wystąpiła o przejęcie budynków, 

wiadomo, że dawny ZOZ nie inwestował w remonty, teraz Gmina dotuje w budynki, były 

pewne zakupy sprzętu do przychodni. Teraz jesteśmy na nowym etapie. Zwrócił się z 

pytaniem: czy państwo przekonają nas do dalszej współpracy, potrzebna jest wizja rzetelnej 

współpracy. Nie możemy z końcem roku być bez opieki zdrowotnej. Mamy zobowiązania 

wobec naszych mieszkańców.   

Na posiedzenie rady przybył radny Teodor Kołodziejczyk ( 52 min.obrad). 

Burmistrz Pan Grzegorz Janeczek mówił: to było dobre postępowanie. Ja jestem 

mieszkańcem Głowna, patrzę na to przez pryzmat interesów swojego miasta,  my chcemy, 

aby Remedium funkcjonowało dalej. Jest kwestią wyboru Strykowa czy  sytuacji, w której 

możemy my, a Stryków dla swoich mieszkańców, np. dbając o polepszenie usług związanych 

ze służbą zdrowia  chcecie te usługi wesprzeć. Gmina Stryków może zrobić wsparcie 

finansowe na swoim terenie i to będzie działało lepiej. My nie mamy zamiaru wyjść ze 

Strykowa. Gdy nam podziękujecie za współpracę to odejdziemy, ale my chcemy działać na 

tym terenie, chcemy być u was, chcemy prowadzić opiekę, chcemy wsparcia Spółki na 

początek, a potem niech ona działa. Uważam, że damy radę i nasza deklaracja jest uczciwa.   

Burmistrz Andrzej Jankowski podziękował za przybycie osób kompetentnych, które 

odpowiedziały na pytanie: czy w dalszym ciągu w tych ośrodkach zdrowia będzie 

funkcjonowała służba zdrowia. Usłyszeliśmy deklaracje Burmistrza Miasta Głowna, że tak, że 

w dotychczasowych ośrodkach zdrowia ta działalność będzie prowadzona. Szczegóły będą 

prowadzone w dalszych rozmowach indywidualnych. Burmistrz pogratulował, że w mieście 

Głownie proces oddłużeniowy się powiódł. Teraz potrzeba dobrego funkcjonowania Spółki, 

aby proces zakończyć, nie zwracać dotacji. Ośrodki nasze muszą być remontowane, 
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przystąpiliśmy do modernizacji Przychodni w Strykowie, zminimalizujemy powierzchnię dla 

ośrodka, co zmniejszy koszty służby zdrowia. Przystępujemy do remontu, ale przychodnia 

nadal będzie funkcjonowała, a to nie będzie łatwe. Jeżeli chodzi o szczegóły jesteśmy chętni 

do rozmów. Istotny jest element, który dotyczy podmiotów czyniących usługi z tego zakresu  

– chodzi o podatek od nieruchomości, u nas jest najmniejszy jeśli chodzi o podmioty 

medyczne.  

Radny Łukasz Orłowski wyraził obawy co do warunków ekonomicznych żebyśmy dopłacali 

do swoich ośrodków po podpisaniu umowy, aby utrzymać dyscyplinę finansową Spółki. Tu 

za dużo zapewnień nie otrzymałem. 

Burmistrz Miasta Głowna mówił: gminy są po to, aby zapewnić podstawową opiekę 

zdrowotną na maksymalnie najlepszym poziomie. Jeżeli gmina kupi sprzęt to dla swoich 

mieszkańców. My chcemy współpracować. To Gmina Stryków musi podjąć decyzje z kim.  

Radny Marek Gierat zapytał czy rozważana jest możliwość reaktywacji punktu medycznego 

w Koźlu.  

Pan Piotr Paczkowski odpowiedział, że Spółka ma ograniczone środki finansowe na dziś, 

nie chce wybiegać do przodu. To jest kwestia szczegółowych rozmów.  

Radny Andrzej Pożarlik: służba zdrowia funkcjonuje nieźle, my lubimy narzekać, a 

konkurencka nie śpi, właściciele spółek terenu naszej gminy są dziś na sali, każdy ma wolny 

wybór, ale za pacjentem idą pieniądze i Remedium może dużo stracić. Trzeba robić wszystko, 

aby pacjenta utrzymać i polepszyć usługi.  

 

Ad.8. Informacja Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami.  

 

Burmistrz poinformował, że przebywał na urlopie wypoczynkowym. W tym czasie 

odbywały się wybory sołtysów, do rad sołeckich oraz przewodniczących osiedli. Następnie 

poprosił nowo wybranych sołtysów o przedstawienie się.   

 

 

Ad. 9. Informacja Burmistrza M-G Stryków dot. pozyskanych zewnętrznych 

środków finansowych na realizację inwestycji w Gminie Stryków w roku 2011.  

 

Informację na temat pozyskanych zewnętrznych środków finansowych na realizację 

inwestycji w Gminie Stryków w roku 2011 przedstawiał pan Witold Kosmowski Naczelnik 

Wydziału Promocji, Informacji i Pozyskiwania Środków Pozabudżetowych.  

Prowadzone rozliczenia projektów w roku 2011 

1.  „Metropolitalna sieć szerokopasmowego dostępu do Internetu”. 

 I wniosek o płatność  - 428 952,00 zł (grudzień 2010) rozliczony  

 II wniosek o płatność  - 20 862,00 zł (styczeń 2011) 

 

2. „Roboty renowacyjne linii brzegowych (skarp) zbiornika retencyjnego Stryków”  

 Wniosek o płatność – 208 650,00 zł ( lipiec 2011) rozliczony  

 

3. „Przebudowa drogi gminnej Ciołek – Anielin Swędowski” 

 Wniosek o płatność – 232 838,57 (sierpień 2011) rozliczony 

 

4. Akcja szczepień profilaktycznych przeciwko rakowi szyjki macicy dla dziewcząt 

z rocznika 1996 – mieszkanek Gminy Stryków 

 20 000,00 zł (przekazane w 2010 r.) – (sprawozdanie 25.03.2011) rozliczony  
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5. „Budowa kanalizacji sanitarnej wraz z przyłączami w ul. Witanówek w Dobrej” 

 Wniosek o płatność – 172 837,00 zł (grudzień 2010, uzupełnienia wrzesień 

2011 – pozytywnie rozpatrzony, przelew środków w najbliższym czasie) 

 

6. „Budowa świetlicy wiejskiej w Ciołku wraz z zagospodarowaniem terenu” 

 Wniosek o płatność – 423 460,00 zł (kwiecień 2011) 

 

7. „Zagospodarowanie obrzeży zbiornika retencyjnego w Strykowie wraz z 

budową kompleksu sportowo-turystyczno-rekreacyjnego”  

 Wniosek o płatność zostanie złożony w najbliższym czasie 

 

8. „Zakup samochodu do odbioru odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Stryków” 

 Planowane złożenie wniosku o płatność do 31.12.2011 r. 

 

9. „Budowa sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej w Niesułkowie” 

 Planowane złożenie wniosku o płatność do 31.12.2011 r. 

 

Wnioski złożone i planowane do złożenia w 2011 r. 

 

I. „Zakup samochodu do odbioru odpadów komunalnych z terenu Gminy 

Stryków” 

PROW na lata 2007 – 2013, działanie „Podstawowe usługi dla ludności wiejskiej” 

Wnioskowana kwota dofinansowania – 153 839,00 zł + 15% WFOŚiGW 

 

II. „Budowa kanalizacji sanitarnej w Swędowie”  

PROW na lata 2007 – 2013, działanie „Podstawowe usługi dla ludności wiejskiej”             

Wnioskowana kwota dofinansowania – 1 825 464,00 zł + 15% WFOŚiGW 

 

III. „Budowa sali gimnastycznej w Dobrej wraz z infrastrukturą towarzyszącą” 

PROW na lata 2007 – 2013, działanie „Odnowa i rozwój wsi” 

                   Wnioskowana kwota dofinansowania –  500 000,00 zł 

 

IV. „Zagospodarowanie obrzeży zbiornika retencyjnego w Strykowie wraz z 

budową kompleksu sportowo-turystyczno-rekreacyjnego (etap II)” 

PROW na lata 2007 – 2013, Leader działanie „Odnowa i Rozwój wsi” 

        Wnioskowana kwota dofinansowania –  500 000,00 zł 

 

V. „Roboty renowacyjne linii brzegowych (skarp) zbiornika retencyjnego 

Stryków”  

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Łodzi                 

Wnioskowana kwota dofinansowania –  208 650,00 zł 

 

VI. W trakcie opracowywania „Przebudowa dróg w miejscowości Bratoszewice” 

Narodowy Program Przebudowy Dróg Lokalnych 
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Wnioskowana kwota dofinansowania –  175 000,00 zł 

Ad.10 Sprawozdanie  Przewodniczącego RM w Strykowie i Przewodniczących 

Komisji RM z działalności w okresie między sesjami. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 

brał udział w posiedzeniach Komisji RM oraz w bieżącej pracy biura Rady Miejskiej i o tym, 

że do Rady Miejskiej w Strykowie wpłynął wyrok wraz z uzasadnieniem w sprawie 

odrzucenia skargi radnego pana Bogdana Walczaka. 

Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 

radny Włodzimierz Grochocki poinformował, że Komisja odbyła we wrześniu wspólne 

posiedzenie z komisją Rolnictwa … na którym omawiane były sprawy targowiska w 

Strykowie oraz  odrębne posiedzenie, na którym wypracowane zostały wnioski do projektu 

budżetu na rok 2012. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 

radna Anna Ślęzak poinformowała, że Komisja w miesiącu wrześniu zapoznała się z 

informacją z wykonania budżetu za I półrocze 2011 roku, opiniowała projekty uchwał na 

bieżącą sesję oraz wypracowała wnioski do projektu budżetu na 2012 rok. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Andrzej Pożarlik poinformował o 

posiedzeniach Komisji w lipcu i sierpniu 2011 roku, na których przeprowadzono kontrolę w  

domu kultury w Niesułkowie – filia domu kultury w Strykowie  oraz kontroli wydatkowania 

środków finansowych na dofinansowanie organizacji pozarządowych. Przewodniczący 

odczytał protokóły z przeprowadzonych kontroli. 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 

radny Czesław Polit poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie wspólne z 

Komisją Ładu oraz na odrębnym posiedzeniu wypracowała wnioski do projektu budżetu na 

rok 2012. 

Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 

Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 

o  posiedzeniu Komisji , na którym wypracowane zostały wnioski do projektu budżetu na rok 

2012 i zaopiniowany został projekt uchwały  dotyczący opłat w przedszkolu samorządowym. 

Przewodniczący Komisji a jednocześnie Przewodniczący Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Strykowie przekazał, że w ramach działania GKRPA 

zorganizowane zostało spotkanie uczniów klas pierwszych szkół z terenu gminy Stryków z 

władzami miasta, na które zostali zaproszeni przedstawiciele policji ze Zgierza oraz z 

miejscowego Komisariatu Policji w Strykowie. Tematem spotkania była ,,Bezpieczna droga 

do szkołyˮ. Dla dzieci zorganizowany został słodki poczęstunek w domu kultury w 

Strykowie. Akcja taka została zorganizowana przez GKRPA po raz drugi i będzie 

kontynuowana w latach następnych. 

Radny Łukasz Orłowski  zwrócił się z zapytaniem do przewodniczącego Komisji Edukacji 

czy Komisja w swoich wnioskach do budżetu na rok przyszły ujęła budowę nowej  szkoły czy 

hali ? 

Radny Józef Migdałek odpowiedział, że tak, były poruszane te sprawy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że do Rady Miejskiej w 

Strykowie wpłynęło w dniu 21 września tego roku również postanowienie z Wojewódzkiego 

Sądu Administracyjnego w sprawie skargi kasacyjnej złożonej przez radnego Bogdana 

Walczaka. WSA odrzucił skargę jako przedwczesną. 
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Ad. 11.Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta – Gminy Stryków na lata 2011-

2025, 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. Ze względu na fakt, że został 

wprowadzony na poszerzenie porządku obrad poprosił Burmistrza o przedstawienie tego 

projektu. 

Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak  w imieniu Burmistrza poinformowała, że 

projekt uchwały zawiera aktualny stan dochodów i wydatków budżecie gminy  w oparciu o 

podjętą na poprzedniej sesji uchwałę w sprawie zmian budżetu oraz wydane w miesiącu 

wrześniu b. r. zarządzenia Burmistrza  oraz odnosi się do projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu, która będzie przedstawiona Radzie na  dzisiejszym posiedzeniu. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

b) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta-Gminy Stryków na rok 2011 r.;  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15 głosów za  

0 głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu z dotychczasowym najemcą 

lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Stryków; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15     głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  
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d) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi 

dzierżawcami nieruchomości stanowiących własność Gminy Stryków; 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15     głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia opłat za korzystanie ze świadczeń w 

Przedszkolu Samorządowym w Strykowie, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15     głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się  

 

f) uchwalenia regulaminu korzystania z kompleksu boisk sportowych „MOJE 

BOISKO ORLIK 2012” w Strykowie, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 

Radny Łukasz Orłowski pytał czy nie można wydłużyć godzin otwarcia Orlika  w dni 

powszednie do godziny  22, a niedzielę do godziny 20  ze względu na duże zainteresowanie 

korzystających ? 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że godziny otwarcia 

Orlika zostały ustalone z korzystającymi i stąd taka propozycja w regulaminie. Jednocześnie 

położenie Orlika jest takie, że nie chcemy zakłócać godzin wieczornych mieszkańcom. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

14   głosów za  

0 głosów przeciwnych  

1 głos wstrzymujący się  

 

g) poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i stawki procentowej 

wynagrodzenia za inkaso tych należności, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
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Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Pani Barbara Walak Skarbnik M-G Stryków poinformowała, że projekt uchwały 

związany  jest z dokonaniem wyboru nowych sołtysów na kolejną kadencję, którzy będą 

jednocześnie inkasentami podatku na terenie Gminy. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15     głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

 

 Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków poinformował , że Pani Gabriela 

Bełdzińska  pracownik sekretariatu jest   odpowiedzialna  za kontakt z sołtysami . 

 

h) przejęcia przez Gminę Stryków zadania Powiatu Zgierskiego pn. ,,Przebudowa 

drogi powiatowej Nr 5112 E- ul. Szkolna w m. Bratoszewice , gm. Stryków ˮ, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji poinformowała, że gmina 

Stryków  stara się o dofinansowanie z Narodowego Programu Budowy Dróg Lokalnych- 

Drugi Etap na nasze zadanie inwestycyjne polegające na dokończeniu remontu drogi gminnej 

ul. Nowości w Bratoszewicach. W  związku z tym, że odcinek ul. Szkolnej- drogi 

powiatowej, od kościoła do drogi krajowej jest w tym ciągu dróg zasadne jest  włączenie jego 

realizacji do tego zadania. Startując z wnioskiem , daje nam to większe możliwości uzyskania 

dofinansowania z programu ,,Schetynówekˮ. Dlatego są przygotowane te dwa projekty 

uchwał. 

Pani Grażyna Popczyńska odczytała projekt uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15     głosów za  

0  głosów przeciwnych  

0 głosów wstrzymujących się 

 

i) zawarcia porozumienia z Powiatem zgierskim dotyczącego przejęcia przez 

Gminę Stryków zadania Powiatu Zgierskiego pn. ,,Przebudowa drogi powiatowej 

Nr 5112 E- ul. Szkolna w m. Bratoszewice, gm. Stryków ˮ. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 

opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Pani Grażyna Popczyńska poinformowała, że jest to konsekwencja uchwały prezentowanej 

wcześniej, mówiąca o zawarciu porozumienia, które szczegółowo określi zasady przejęcia 

odcinka drogi powiatowej jak również zasady otrzymania dotacji od powiatu na   

dofinansowanie realizacji tego zadania. 

Pani Grażyna Popczyńska odczytała projekt uchwały. 

Głosowanie nad przyjęciem uchwały:  

15     głosów za  

0  głosów przeciwnych  

 0 głosów wstrzymujących się 
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Ad. 12. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Bogdan Walczak zwrócił się do przewodniczącego RM w Strykowie i 

powiedział: w sposób niejasny odczytał pan pismo WSA, proszę o dokładne wyjaśnienie, bo 

pismo , które pan odczytał zostało  odebrane przez większość  ,, to dlaczego ja tu siedzęˮ .Ze 

swej strony powiem tyle , że to pismo , które mówi o uchyleniu kasacji , jest to kasacja 

złożona przedwcześnie z uwagi na również w tym przypadku na niespójność tego prawa  

ponieważ ustawa przewiduje , że na złożenie wniosku o uzasadnienie do wyroku  jest 7 dni, a 

na złożenie kasacji było 14 dni, w związku z tym,  dla  ostrożności procesowej złożono oba 

pisma - wniosek o uzasadnienie i kasację. Dodam  do pana wypowiedzi , żeby wyeksponować 

to przedwczesne , że jest to przedwczesne, w związku z tym  dalszy tryb postępowania  jest 

zachowany czyli po otrzymaniu uzasadnienia mam 14 dni na złożenie kasacji co będzie 

uczynione. I  proszę  aby na przyszłość nie manipulować. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica odczytał: 

1) uzasadnienie do wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego z dnia 19 sierpnia 

2011 r. sprawy ze skargi Bogdana Walczaka, 

2) postanowienie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego z dnia 14 września 2011 r.  o 

odrzuceniu skargi kasacyjnej Bogdana Walczaka wraz z uzasadnieniem. 

Radny Bogdan Walczak kontynuował swoje interpelacje: 

Dowiecie się państwo o treści złożonej kasacji , a w kasacji będzie uwzględniona sprawa pana 

Kuny .Jest to odzwierciedlenie sytuacji mojej i pana Kuny, o której już tu była mowa, że 

podjęcie działalności gospodarczej, którą pan Kuna zgodnie z art.24 e nie powinien pełnić 

funkcji prezesa banku. To tylko tyle w tej sprawie, ale to wyjdzie wtedy konstytucja, 

demokracja. Jestem dalej radnym dopóki wyrok nie będzie prawomocny. A pan to tak zrobił, 

żeby wszyscy odebrali to źle, ale to jest pana sprawa nie moja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Paweł Kasica powiedział: 

Mam takie samo prawo jak i pan. 

Radny Bogdan Walczak: 

Niepotrzebnie się pan tak emocjonuje i denerwuje, pana problem. 

Pierwsze: 

 czy odbył się odbiór wykonania obrzeży , jeżeli tak to jakie są uwagi? 

Pytam, bo z informacji uzyskanych było to wykonanie etapowe, w ogóle cała 

inwestycja zbiornika jak i również wykonanie tego pierwszego etapu – kto inny 

wykonywał obrzeże, kto inny zaplecze wokół zalewu. Proszę o szczegółową 

informację. 

 jakie są ustalenia i  wyniki kontroli  w sprawie przechowywania psów ? 

Ponieważ jest to duża kwota wydatkowana na ten cel, mieszkańcy chcą się 

dowiedzieć, a było to dosyć szeroko komentowane w mediach. 

 trzecie pytanie :koszty w przedszkolu samorządowym. Dwa dni temu w prasie 

lokalnej łódzkiej ukazał się ranking opłat za przedszkola w okręgu łódzkim, no z 

przykrością- nie było tam Strykowa ani w tych najmniejszych ani w tych 

największych. Chciałbym wiedzieć jakie są koszty konkretnie jednej godziny i za 8 

godzin, tak jak było to w prasie . 

Burmistrz M-G Stryków Andrzej Jankowski mówił: proszę państwa, na tym polega 

zapoznanie się z materiałami na sesję i głosowaniem na sesji. Przed chwilą radni głosowali 

nad uchwałą dotyczącą opłat za przedszkole. W tej uchwale wszystkie te informacje zawarte 

w pytaniu pana radnego są wymienione czyli jakie koszty za godzinę  i wszystkie te, które 

dotyczą tej sfery. Jeśli chodzi o pozostałe pytania , w związku z tym, że  one wymagają 

wglądu do pewnych dokumentów na kolejną sesję postaram się  na te interpelacje 
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odpowiedzieć szczegółowo, ponieważ nie mam protokółów przed sobą jeśli chodzi o odbiór i 

realizację tych zadań. 

Radny Bogdan Walczak: 

Czy mógłby pan wskazać, w którym miejscu podane są te kwoty ? 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków odpowiedziała: 

W § 1 pkt 1 – mam odczytać? 

Radny Bogdan Walczak: 

Niech pani odczyta , może mamy różne uchwały? 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków odczytała : w uchwale wcześniejszej wprowadza 

się następujące zmiany o brzmieniu: 

,,Ustala się opłatę za świadczenia, o których mowa w § 2 ust. 2 w wysokości 0,10 % 

minimalnego wynagrodzenia za pracę, o którym mowa w ustawie z dnia 10 października 

2002 r. o minimalnym wynagrodzeniu za pracę (Dz. U. Nr 200, poz. 1679 z późn. zm.) za 

każdą godzinę świadczenia. Opłatę nalicza się za każdą rozpoczętą godzinę korzystania ze 

świadczeń ˮ. 

Radny Bogdan Walczak: 

I pani to uważa za odpowiedź, tak ? A ja pytałem za godzinę i za osiem godzin … 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków mówiła: 

Dyrektor przedszkola sprawdza obecność i zapisuje w dziennikach odnośnie godzin 

przebywania dziecka w przedszkolu. W statucie przedszkola musi być zawarty zapis, ile 

godzin wynosi bezpłatna podstawa programowa. W statucie naszego przedszkola 

samorządowego jest zawarty zapis , że 5 godzin dziecko przebywa bezpłatnie , powyżej 5 

godzin jest naliczana, opłata w wysokości 0,10% minimalnego wynagrodzenia  wynosi 1,38 

zł za jedną godzinę przebywania poza bezpłatną podstawą. 

Burmistrz M-G Stryków Andrzej Jankowski mówił: 

W prasie były wymienione najwyższe stawki i najniższe w samorządach - my jesteśmy po 

środku w sferze średniej. Nie wiem w jaki sposób prasa zdobywa informacje i skąd są te dane. 

Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków mówiła: 

Łódzki Kurator Oświaty przysłał do nas pismo, aby udzielić informacji, jaka jest u nas 

wysokość odpłatności za jedną godzinę i taka informacje przesłaliśmy. 

Radny Andrzej Pożarlik pytał: 

był prowadzony prawdopodobnie przez Kuratorium audyt szkół i przedszkoli i mamy 

informacje jaki koszt ponosi gmina w poszczególnych jednostkach na jednego ucznia, koszt 

utrzymania. Czy możemy uzyskać informacje jakie są to koszty? 

Burmistrz M-G Stryków Andrzej Jankowski mówił: 

Mam propozycje , aby przedstawić to na posiedzeniu komisji oświaty. Ponieważ jesteśmy 

gminą, która przekroczyła pewne dochody mamy obowiązek ustawowy do prowadzenia 

audytu zewnętrznego. Po wyborze audytora czyni to kancelaria prawna z Poznania. 

Wybieramy te sfery dotyczące funkcjonowania gminy, gdzie chcemy się dowiedzieć jakie 

zmiany należy poczynić w danych jednostkach  lub w naszej jednostce aby ulepszyć ich 

funkcjonowanie jak również obniżyć koszty funkcjonowania. W związku z tym wskazaliśmy 

sferę podatkową, sferę związaną z opieką społeczną  jak również sferę oświatową. Celem 

audytu jest spojrzenie fachowca zewnętrznego w tej dziedzinie, na funkcjonowanie naszego 

samorządu. I dalej będziemy wybierać kolejne elementy, które pozwolą nam na polepszenie 

funkcjonowania.  Jednym z elementów  był audyt funkcjonowania poszczególnych placówek 

oświatowych i na przykład okazało się, że w naszej gminie jest sytuacja odmienna niż w 

innych gminach, gdzie podniesienie stopnia kwalifikacji nauczyciela powoduje zwiększenie 

wpływów subwencji do budżetu gminy a nie obniżenie tak jak w większości gmin. Każda 

jednostka samorządowa inaczej funkcjonuje w tej sferze i nie koniecznie to co jest dobre u 

nas musi być powielone w innym samorządzie. W związku z tym, że jest to ciekawe 
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opracowanie przygotujemy taki zbiorczy element tego audytu i przedstawimy komisji do 

zapoznania się, a inni radni jak będą mieli ochotę  mogą również uczestniczyć w tej komisji 

jak również osoby, które ten temat interesuje.  

Radny Andrzej Pożarlik pytał: 

Jak przedstawia się sytuacja Polnej? Czy inwestor w końcu  umożliwił przejazd? 

Pani Grażyna Popczyńska odpowiedziała, że  umożliwił. 

 

Ad.13 Wolne wnioski i sprawy różne. 

 

Pan Stanisław Miller sołtys wsi Koźle wnioskował o bieżącą naprawę drogi powiatowej 

Wola Błędowa Koźle, zgłosił że na skrzyżowaniu drogi powiatowej Koźle –Pludwiny są dwie 

wyry do załatania oraz jedna na drodze gminnej Wrzask -Bronin.  

Burmistrz dopowiedział, że zwróci się w trybie pilnym do zarządcy drogi o interwencję.  

Radna Marzena Skwarko wnioskowała o poprawienie przejazdu kolejowego w Swędowie. 

Mieszkańcy narzekają, że jest wąsko, nie ma odwodnienia. 

Radny Łukasz Orłowski pytał o realizację wniosku dot. zamontowania lustra drogowego na 

skrzyżowaniu ul. Warszawskiej z Brzezińską w Strykowie. Radny zapytał o apolityczność 

Urzędu Miasta- Gminy. Pytanie wiąże się z wizytą posła Dunina w Szkole Podstawowej nr 1 

w Strykowie w asyście pracowników Urzędu. Czy Urząd wspiera tego pana? 

Pan Witold Kosmowski Naczelnik Wydziału Informacji, Promocji i Pozyskiwania 

Środków Pozabudżetowych odpowiedział, że Wydział otrzymał informację od pani dyrektor 

Szkoły Podstawowej nr 1 w Strykowie, że poseł przyjeżdża i przekazuje zabawki dla dzieci 

tej szkoły. Mówił: mnie jest niezręcznie, bo pan radny wie, że jestem z Platformy 

Obywatelskiej.  Nigdy nie wspieraliśmy żadnego posła, bo uważamy, że Urząd jest 

apolityczny. Tak samo na grzybobraniu był i pan poseł Dunin i poseł Matuszewski z PIS, 

również na uroczystościach w Koźlu byli ci dwaj posłowie i razem złożyli kwiaty pod 

pomnikiem. Jeżeli przyjedzie inny poseł, z innej opcji i będzie chciał dać naszym dzieciom 

zabawki, książki, to nie jest wspieranie polityczne.   

Burmistrz mówił, że każdy kto przybywa na teren naszej gminy jest mile widziany. 

Najlepszym przykładem są ostatnie Gminne Dożynki, na których zaprezentowali się przyszli 

kandydaci w wyborach.  Gmina jest apolityczna. Każdy kto chce się spotkać z mieszkańcami 

nie musi pytać burmistrza o zgodę.  

Pan Andrzej Janeczko sołtys wsi Ługi zgłosił następujące wnioski: interwencja dot. 

przewężenia na zakręcie drogi Ługi – Dobieszków, utwardzenie drogi gminnej w stronę 

Cesarki.   

Pani Henryka Gawrysiak sołtys wsi Osse poprosiła o sprzątnięcie wyciętych gałęzi przy 

drodze Tymianka Osse.  

  

Ad.14. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Na sali obrad brak radnych: Józefa Migdałka, Anny Ślęzak i Czesława Polita. 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XIV sesji RM radny Andrzej 

Pożarlik odczytał wnioski przyjęte przez Komisję w dniu 28 września  2011 roku:  

 

1. Wystąpić o naprawę dróg: 

 drogi powiatowej Koźle – Wola Błędowa, 

 drogi Koźle – Gozdów, 

 drogi Wrzask- Bronin ( wnioskodawca sołtys wsi Koźle Pan Stanisław 

Miller). 

Głosowanie wniosku: 12  głosów za 
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0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

2. Wystąpić o poprawienie przejazdu kolejowego w Swędowie ( wnioskodawca radna 

Marzena Skwarko). 

Głosowanie wniosku: 12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

3. Ustawić znaki ostrzegawcze i ograniczające prędkość na niebezpiecznym zakręcie 

we wsi Ługi ( wnioskodawca sołtys wsi Ługi Pan Andrzej Janeczko). 

Głosowanie wniosku: 12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

4. Wyrównać i utwardzić drogę łączącą Ługi z Cesarką ( wnioskodawca sołtys wsi 

Ługi Pan Andrzej Janeczko). 

Głosowanie wniosku: 12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się 

 

5. Rozważyć możliwość uregulowania stanu prawnego własności gruntów na drodze 

łączącej Ługi z Cesarką ( wnioskodawca radny Sławomir Źródło) . 

 

Głosowanie wniosku: 12  głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się, 

 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XIV  sesji Rady Miejskiej w 

Strykowie: 

Głosowanie :  12  głosów za 

                          0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących się,  

 

 

Ad. 15. Zamknięcie obrad. 

 

Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XIV  sesji Rady Miejskiej w Strykowie 

prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 13.05 dokonał 

zamknięcia sesji. 

 

Protokołowała: 
Z. Kubiak 

E. Tomczak 

 

Przewodniczący  

          Rady Miejskiej w Strykowie 

 

        Paweł  Kasica 

 


